
 
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
27.8.2020, kl. 19.00 – 20.30  
Sted: Knausen 16, Trollåsen 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Åse Presterud Styreleder x x  
Arild Amundsen Nestleder  x  
Lene Hatterud Pettersen Kasserer x x  
Hilde Nordhaug Styremedlem x x  
Mette Arnheim Styremedlem x x  
Mona Hørtun Styremedlem x x x 
Ida Westergaard Varamedlem x x  
Annika Samuelson Kjøle Lederansvarlig x x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig x x  
Nina-Iren Kaltenborn Daglig leder x x  

 

# Sak Ansvarlig 
 Saksliste 

1. Referat fra styremøte 04.06  

2. Hva gjør vi med egne lokaler på kort og lang sikt?  

3. Hvordan er økonomien vår nå?  

4. Eventuelt   

 

1 Referat fra 4.6.2020 

Ingen innspill til møtereferatet fra 4. juni. Referatet godkjennes 
og legges ut på nettsidene våre. 

 
Nina 

2 Hva gjør vi med egne lokaler på kort og lang sikt 

 

Møtet med gårdeier 

Vi får redusert leie ut året, selv om vi begynner med timer. Vi 
kan komme ut av kontrakten fra 31.12.2020. Forutsetningen er at 
gårdeier finner ny leietaker. Kontrakten vår terminerer når nye 
leietakere er på plass. Vi kan være villige til å være ute av 
lokalene fra 1. desember om det er avgjørende for ny leietaker. 

 

Vedtak om Friskissalen 

Styre vedtar å si opp Friskissalen fra 31.12. Det er ikke 
økonomisk forsvarlig å fortsette leieforholdet med så liten 
aktivitet/antall mosjonister som vi har mulighet til framover.  

 
Styreleder og dagligleder informerer gårdeier. 

 
Daglig leder begynner i tillegg å se etter nye spinninglokaler. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina & 
Åse 
 
Nina 
 



Flere timer på skolene 

Vi sjekker med kommunen om vi kan få to timer til på Tårnåsen 
på lørdager kl. 11 og kl. 15 (og at første time kan begynne 9:30) 
og søndager kl. 11. I tillegg sjekker vi om vi kan få låne Tårnåsen 
Aktivietssenter noen timer i uken til CoreFlex og evt. Vektstang 
om vi kan ha utstyret et sted.  

 

Annika spør om noen av lederne vil ha en time kl. 21 (mandager 
på Tårnåsen). Samt hører med Tove og Marianne om hht. 
Vektstang og CoreFlex (ut året i Friskissalen og evt. 
Aktivitetssenteret etter nyttår om vi får til det).  

 
Utstyret i vektrommet 

Legges ut for salg og evt. gis bort til slutt det vi ikke får solgt. 
Det samme med Vektstangutstyret om vi ikke får Vektstang på 
Aktivietssenteret. 

 
Vi kan starte opp med Vekstang i Friskissalen asap om vi får 
noen til å vaske.  
 

Vi må kontakte kontakte kommuneoverlegen ang. oppstart, og 
angi hva slags aktivitetet og hvor mange mosjonsiter vi har som 
maks pr. time. 

 
Nina 
 
 
 
 
 
 
Annika 
 
 
 
 
 
 
Nina 
 
 
 
Nina 
 
 
 
Nina 

3 Økonomi 

Vi har mistet ca. 140 medlemmer, men pga. redusert husleie 
taper vi foreløpig ikke veldig mye. Spørsmålet er hvor mange 
medlemmer som ikke fornyer når vi nå får et redusert tilbud og 
det kan være vanskelig å få plass en del timer. 
 

Tilbud til de som ikke har fornyet treningskortet 

De som ikke har fornet  treningskortet (men som har betalt 
medlemsskapet ut 2020), får tilbud om åe tren med oss ut året 
for 950,- 
 

Pris på treningskort fra 1.1.2021 

Beslutning om ny pris på treningskort for 2021 tas på neste 
styremøte. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

3 Eventuelt 

 

Informasjon 

Informasjon sendes først til funsjonsærene om situasjonen og 
beslutningen om Friskissalen.  
Deretter sendes medlemsinfo asap om hva som skjer med salen, 
timene framover, den økonomisk situasjon og planene vi har 
framover om å vokse og finne bedre lokaler på sikt. 

 
 
 
 
Åse & 
Nina 
 
 
 



Oppmerksomhet til funsjonærene 

 

Vi må takke av de som har gjort en innsats og slutter nå. Vi 
kjøper blomster (ca. 250 + kort) til Tove S. Hege, Nina S og Bente 
H.   
 

Ida sjekker pris på sjokolademedaljer og Nina lager en hyggelig 
tekst til de funksjonærene som har stått på fra starten av 
utetrening – Vibeke, Charlotte, Marianne, Renee, Hege (noen jeg 
har glemt?). Styret møter opp på time og overrekker så også 
mosjonistene får en påminnelse om at dette dreier seg om 
frivillig arbeid. Medaljene legges i UT-skapet med navn på. Vi 
kan plukke opp der når vi skal på en time og kan dele ut. 

 
Skal vi gjøre noe for alle funsjonærene? Vi avventer og se hvor 
mange aktive funksjonærer vi sitter igjen med. Ikke noe dyrt – 
sjokoladehjerte e.l.  

 
 
Hilde, 
Lene & 
Nina 
 
Ida, Nina, 
alle 

 Datoer for neste styremøtenw 

Torsdag 24.9.  og 22.10. kl. 19 – 20:30. 
Knausen 16, Trollåsen 

 

Punkter på agendaen 24.9. 

• Priser for treningsavgift 2021. 
• Hvordan kvitte oss med inventar 

 

 

 


